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Koniec z granicą!
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To były ciężkie ale zarazem ciekawe czasy - mówi o ostatnich 15 latach na przejściach granicznych były komendant
Straży Granicznej w Cieszynie- Jan Żyrek. Kiedyś odprawy były tylko w centrum miasta, później otwarto duże
przejście graniczne w Boguszowicach. Od niedawna piesi mogą poruszać się w obu kierunkach po obu mostach.
Średnio rocznie odprawialiśmy około 20 milionów pasażerów i miliona samochodów ciężarowych 

POSŁUCHAJ

Trudno powiedzieć czy więcej odwiedziło nas czechów czy to Polacy byli częstszymi gośćmi w Republice Czeskiej -
dodaje Żyrek. Na pewno ruch na granicy był duży - a handel po obu stronach kwitł. 
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Granicy nie będzie - jednak mimo wszystko papiery ze sobą trzeba mieć - dodaje Żyrek
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W czwartek pytaliśmy mieszkańców Cieszyna co oni sądzą o Schengen - czy Cieszyn Polski i Czeski zyskają? 
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Jan Bacza
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